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Verslag van de vergadering van de commissie Werk van 16 juni 2005 
 
 
 

Aanwezig zijn: 

Dhr. E. Schaap, (voorzitter), dhr. P.T.J. Pels (PvdA), dhr. C.J.M. Goossens (PvdA), dhr. W. Keur (VVD), dhr. J. Kramer 

(VVD), dhr. W.E. van der Meulen (VVD), mw. I. Maters-Meuleman (CDA), dhr. R. Spriensma (CDA), dhr. J.El Geersing 

(ChristenUnie), mw. M.P.M.M. van der Wee (GroenLinks), dhr. R.P.J. van den Berg (D66), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. 

J.N. Simonse (SGP),  

mw. A. Doesburg (commissiegriffier), mw. L.J. Fer (griffiemedewerker) 

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden Gedeputeerde Staten: dhr. W.G. de Raad (gedeputeerde), dhr. A.L. Greiner (gedeputeerde) 

 

Afwezig zijn: 

Mw. M. Ruhe (PvdA), dhr. J. Jongsma (ONS Flevoland) 

 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

 De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

 De wijziging betreft agendapunt 6.b.1 “Rapport platform anders betalen voor mobiliteit; rapport 

commissie  Nouwen”. Dit wordt van de agenda afgevoerd. Besloten wordt om dit in de volgende 

commissie  vergadering te behandelen.  

 Reden voor het afvoeren is volgens de CDA fractie dat alleen de woordvoerders het rapport zouden 

hebben  ontvangen. Zij vraagt om toezending van het rapport naar alle Statenleden. De overige 

commissieleden  gaan akkoord met afvoering van dit agendapunt. Gedeputeerde De Raad tekent aan 

dat hij dan de reactie  van de commissie niet kan meenemen in de besprekingen met het Rijk.  

 De VVD-fractie vraagt zich af op welke wijze zij dan iets kunnen meegeven voor het komend IPO 

overleg.  De PvdA-fractie stelt de inhoud te willen behandelen in de commissie van 7 juli. Mocht de 

VVD-fractie  desondanks behoefte hebben een mogelijk verschil tussen GS en Ps met betrekking tot dit 

onderwerp  helder te maken kan de VVD-fractie dit altijd door middel van een interpellatiedebat aan de 

orde stellen.  

 

3. Verslag van de vergadering d.d. 12 mei 2005  

 Van de SGP-fractie: 

- Blad 2 waar staat: “SGP overweegt vier moties”, vervangen door “SGP geeft vier aandachtspunten 

aan” 

- Blad 2 waar staat: “Een vierde motie…” vervangen door “ Het vierde aandachtspunt, waar mogelijk 

een  motie over wordt ingediend….” 

 Het verslag wordt met deze wijzigingen vastgesteld. 

 

 Verslag van de vergadering d.d. 19 mei 2005 

 Van gedeputeerde Greiner 

 Op blad 4 De zin “Gedeputeerde Greiner: het hinken …….willen brengen.”vervangen door:  

“Gedeputeerde  Greiner: met betrekking tot het hinken op twee gedachten. De inhoud van het 

tarievenconvenant staat  nog niet vast. Met betrekking tot de opmerking over inkomstenderving door 

grijs rijden: stellers hebben  alleen bezwaren in beeld willen brengen.  
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 Het verslag wordt met deze wijzigingen vastgesteld. 

 

 

 

 Toezeggingenlijst 

 Afgehandeld toezegging 7. 

 Ten aanzien van toezegging 2 “startnotitie Schiphol Almere”, geeft Gedeputeerde De Raad aan dat hij 

 wellicht hierover meer informatie kan geven in de vergadering van 7 juli 2005.  

 Toezegging 3 “discussie betreffende Zuiderzeelijn”wordt na een korte discussie, afgevoerd. 

 De voorzitter constateert dat aan toezegging 9 “opname PVVP in omgevingsplan”, is voldaan. De VVD is 

 echter van mening dat Staten procedureel niet besloten hebben om PVVP op te nemen in 

omgevingsplan.  De toezegging blijft gehandhaafd. 

 Toezegging 10 “werkbezoek recron” wordt afgevoerd. 

 

4. Mededelingen voorzitter/Presidium/statengriffie 

- mevrouw Doesburg is aanwezig als plv. commissiegriffier. 

- Datum OV-visie workshop (Er is een voorstel gedaan voor 7 juli 2005 zie mededeling van 13 mei). 

De  commissie gaat akkoord om op 7 juli 2005 een workshop OV-visie te houden. Deze zal, gezien de 

rest  van het programma om 9.00 ’s morgens aanvangen. 

- Werkbezoek recreatie en toerisme: Onderwerp: RECRON-visie op omgevingsplan 

 Een definitief datumvoorstel voor het werkbezoek is gedaan en wel op woensdag 

 14 september 2005 om 12.30 uur in het Kraggenburg (NOP), Voorsterbos. Het programma overzicht 

 volgt t.z.t. Aan leden van commissie Omgevingsplan zal gevraagd worden of er interesse is voor 

 deelname aan dit werkbezoek.  

- Op 7 juli vangt de commissievergadering om 12.00 uur aan.  

- Op 7 juli vindt van 13.30 – 17.30 uur de Statenconferentie met als onderwerp meetbaarheid en 

 verantwoording, plaats.  

 

5. Portefeuillehouder A.L. Greiner 

a. Mededelingen 

- Statenvoorstel beschikbaarstelling € 25.000,--  tbv onderzoek economische effecten 
Schipholscenario’s 

 Naar aanleiding van de vergadering van de Statencie. Werk van 19 mei jl. is in de lijst van 

toezeggingen  (nr. 12) opgenomen dat er een statenvoorstel wordt gemaakt voor het beschikbaar 

stellen van  € 25.000,- voor deelname van de provincie Flevoland aan een onderzoek naar economische 

effecten  van een aantal toekomstscenario’s voor Schiphol. Een nadere verkenning leert echter dat 

een  statenvoorstel niet noodzakelijk is. 

 Toelichting 

 Op 12 april 2005 hebben GS besloten ten laste van de post Omgevingsplan € 25.000,-- ter 

beschikking  te stellen voor een onderzoek naar de economische effecten van een aantal 

toekomstscenario’s voor  Schiphol. Eén van de scenario’s is een scenario selectieve groei, waarbij 

een deel van het  Schipholverkeer wordt uitgeplaatst naar luchthaven Lelystad. De motivatie van GS 

om de bijdrage aan  dit onderzoek te dekken uit de post Omgevingsplan is dat de uitkomst van 

dit onderzoek benut wordt  voor de invulling van het nieuwe Omgevingsplan met betrekking tot 

luchthaven Lelystad. 

 GS hebben tegelijk besloten dat een overschrijding van de post Omgevingsplan op termijn zal 

worden  beargumenteerd. Naar de huidige stand van zaken zal dat waarschijnlijk niet nodig zijn.  

 

- In de bakjes gedaan:  

 1) acties bio-ethanol; 

 2) evaluatie flevopenningen. 

- ter vergadering uitgedeeld: 

 “economische prestatie”, een deel uit het rapport van de Rabobank 

 

 

b. Ter bespreking 

 1. Subsidieverlening t.b.v. Japanse Culturele week in het kader van de Europese kampioenschappen 

honkbal 

 Gedeputeerde Greiner licht het voorstel toe. 

 PvdA vindt het een sympathiek voorstel vanwege de koppeling cultuur en sport. Zij merkt op dat blijkens 

 het voorstel de provincie slechts de helft van het gevraagde bedrag subsidieert en daarom vraagt zij zich 

af  of dit gevolgen heeft voor het evenement. Ten aanzien van sponsoring door de overheid merkt de fractie 

 op dat een zekere balans zoek is. Er gaat veel overheidsgeld zitten in sponsoring van evenementen. Zij 

 vraagt zich af of dit niet principieel anders zou moeten. 
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 De SGP fractie is tegen het voorstel. De fractie is van mening dat er geen provinciaal geld in 

grootschalige  evenementen moet worden gestoken en daarnaast vindt het evenement op zondag plaats. 

Deze verstoring  van de zondagsrust is de tweede reden om tegen het voorstel te stemmen. 

 

 

 

 ChristenUnie vraagt zich af of dit voorstel niet in de commissie Samenleving thuishoort. Zij ziet de 

 verbinding met het bedrijfsleven niet. Ook vraagt zij zich af in hoeverre dit voldoet aan de beleidsregels. 

 D66 wil eveneens weten in hoeverre de aanvraag, gezien de voorgestelde dekking, voldoet aan de 

 beleidsregels. 

 VVD heeft een aantal vragen:  

- zij wil weten wie de financiers zijn, wie de opdrachtgever is en hoe een eventueel tekort verdeeld 

 wordt.  

- Waarom wordt nog drie maanden vóór het evenement plaatsvindt, een subsidieaanvraag ingediend. 

Al  eerder was subsidie verstrekt voor het sportgedeelte. Kan het zijn dat met deze aanvraag een 

 begrotingstekort wordt gedekt? 

- Wat zijn de te verwachten economische effecten van dergelijk evenement? 

- Hoort de aanvraag niet thuis bij commissie Samenleving? 

- Waarom geschiedt de subsidiering uit de bestemmingsreserve ontwikkelingsprojecten? 

- Kunnen wij acquisitiewerkzaamheden verwachten? En zijn er daadwerkelijk (nieuwe) Japanse 

 bedrijven in beeld? 

 CDA sluit zich aan bij eerder genoemde vragen. Zij is vooral geïnteresseerd in de economische effecten 

van  dergelijk evenement. 

 GroenLinks vindt de combinatie sport en cultuur in dit voorstel meer iets voor de commissie 

Samenleving.  Het lijkt haar dat de subsidiëring mogelijk uit de pot gebiedspromotie moet geschieden. Zij is 

het eens met  de PvdA fractie dat de sponsoring door overheden vele malen meer is dan het bedrijfsleven. 

 Gedeputeerde Greiner beantwoordt de vragen: 

- De organisatie heeft enkele activiteiten die mogelijk € 50.000,- zouden bedragen, geschrapt. 

- Sponsoring door het bedrijfsleven is een moeizame zaak d0or de vele activiteiten. 

- Economische effecten zijn niet echt te benoemen, maar deelname van 13 Japanse bedrijven kan 

met zich meebrengen dat zij als ambassadeur voor Flevoland in Japan optreden. 

- Er is en wordt in de Japanse pers veel publiciteit aan besteed. 

- Subsidiëring uit de post gebiedspromotie was niet mogelijk om dat deze leeg is. 

- De beleidsregels zijn opgevolgd. 

- Vanwege het economische component is deze aanvraag aan de commissie Werk voorgelegd en niet 

aan Samenleving. 

 Vervolgens wordt opgemerkt dat het bedrag dat aan Presail besteed zou worden mogelijk voor 

 financiering van dit voorstel in aanmerking zou kunnen komen. 

 Gedeputeerde Greiner neemt de suggestie mee. 

 In tweede termijn is de VVD van mening dat er een gedegen acquisitieplan moet komen. Gedeputeerde 

 Greiner zegt dit toe voor de volgende commissie en de CDA-fractie vindt het belangrijk dat er gewerkt 

 wordt aan een goede balans tussen sponsoren bedrijven en overheid. 

 De commissie stemt met uitzondering van de SGPfractie in met het voorstel en adviseert dit als 

hamerstuk  te agenderen voor komende PS vergadering. 

 

 c. Vragenronde 

 VVD: Naar aanleiding van het uitgedeelde rapport van de Rabobank over “economische prestatie” wil de 

 fractie weten of dit onderzoek naar de economische sterkte van verschillende regio’s aanleiding is om 

het  provinciale beleid bij te sturen. Men noemt als voorbeelden de productiviteit van Almere en de 

 noodzakelijke herstructurering van de NOP. Ook vraagt zij aandacht voor een krachtige economische 

 impuls voor noordelijk Flevoland. 

 VVD vraagt aandacht voor het feit dat een deel van Almere kan genieten van digitale tv, maar dat 

omroep  Flevoland daarop niet te ontvangen is.  

 Gedeputeerde Greiner moet het onderzoeksrapport van de RABO Bank nog bestuderen. Hij deelt de 

zorg  het ontberen van economische impulsen in NOP. Voorgesteld is om samen met B&W van NOP te 

bekijken  wat daaraan te doen is. 

 Hij zegt toe de vraag over digitale TV door te geven aan gedeputeerde Bouwmeester. 

 

6. Portefeuillehouder W.G. de Raad 

 a. Mededelingen 

 Gedeputeerde De Raad deelt mee  

- dat de CRAAG-ontwikkeling stil is komen te liggen. De Hollandsche brug moet verbreed en versterkt 

 worden. Het gevolg hiervan is dat t.b.v. de MER aanvullend onderzoek nodig is en er dus vertraging 

 optreedt.  
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- Ten aanzien van de Zuiderzeelijn wordt nog een extra variant bekeken. Op verzoek van de Tweede 

 Kamer wordt De Hanzelijn plus plus variant aan het onderzoek van verschillende varianten 

 toegevoegd. De stuurgroep gaat akkoord met de uitwerking van de modellen. De middelen hiervoor 

 moeten tot zo lang gereserveerd worden. Binnen de Noordvleugel is gezegd dat de ZZL een 

 ontsluitende werking voor noord-Flevoland moet bieden en ook een oplossing moet bieden m.b.t. de 

 bereikbaarheid van Almere. 

- In de bakjes zijn gedaan: 1) vragen en antwoorden op chipkaart; 2) stand van zaken zzl; 3)standpunt 

 V&W Ramspol-Ens; 4)situatie vorstschade fruitteelt; 5)persbericht Platform bereikbaarheid 

 Noordvleugel ondersteunt advies-Nouwen en rapport “anders betalen voor mobiliteit. 

 Ten aanzien van de mededeling over ZZL, vraag de VVD om goed op de hoogte te worden gehouden 

van de  ontwikkelingen. Zij meldt daarbij dat Staten alleen een bijdrage hebben toegezegd aan de variant 

 magneetzweefbaan. Al het andere is rijksbeleid. Zij wil weten wat de variant Hanzelijn plus plus betekent 

 voor het proces. Levert dit vertraging op voor de andere varianten? 

 Gedeputeerde De Raad bevestigt dat de bijdrage van Flevoland de magneetzweefbaan betreft. De 

 Hanzelijn plus plus variant zal geen vertraging opleveren. Het betreft de lijn van Zwolle naar het 

noorden.  Hij zal bekijken of de informatie schriftelijk aan commissieleden kan worden geleverd. 

 

 b. Ter bespreking  

 1. Rapport platform  anders betalen voor mobiliteit 

 Is komen te vervallen. Zie agendapunt 2.  

 

 c. Vragenronde  

 Geen. 

 

7. Presidium 

 1. VBA langetermijnplanning 

 ChristenUnie  merkt op dat de lijst niet compleet is. Zij noemt het ontbreken van zaken als de N50, 

 Vliegveld Lelystad.   

 De voorzitter meldt dat de N50 deel uitmaakt van een groter geheel. 

 De PvdA doet een oproep tot deugdelijk gebruik van de agenda. Het is volgens haar bedoeld als een 

 voortgangsbewakingsmodel waarbij PS haar rol rond kaderstelling en controle kan invullen. De fractie 

zal  binnenkort zelf met enkele voorstellen voor de agenda komen omdat zij pro-actief met de lijst wil 

omgaan. 

 De voorzitter geeft aan dat dit ook mogelijk is. 

 

 2. Beleidseffectmeting voor commissies Bestuur en Werk, eerste bespreking 

 GroenLinks stelt voor om het Agro actie programma voor beleidseffectmeting in aanmerking te laten 

 komen. 

 CDA voelt meer voor het starterbeleid/arbeidsmarktbeleid. En noemt tevens het instroommodel 

 investering onderhoud wegen. 

 SGP vraagt zich af wat de consequenties zijn van beleidseffectmeting. 

 VVD merkt op dat beleidseffectmeting een werkwijze moet worden. Bij elk voorstel moet de kern van het 

 effect van voor de doelgroep duidelijk zijn; moet worden nagegaan of de doelgroep groot genoeg is enz. 

De  fractie vindt arbeidsmarkt beleid een goed onderwerp om te meten, 

 SP landbouw en werkgelegenheid. 

 PvdA geeft aan dat het niet om productmeting gaat maar om het meten van beleid. 

 De griffier licht e.e.a. toe hoe dit instrument is ontstaan. Gebleken is dat niet duidelijk is wat de effecten 

 van beleid zijn voor inwoners en organisaties van Flevoland. Het is dus niet de bedoeling om producten 

te  tellen maar om het effect van beleid te meten zodat elke fractie afzonderlijk haar oordeel kan vormen 

over  het gevoerde beleid. Daarbij is het tevens de bedoeling om betrokkenen te ‘horen’. 

 ChristenUnie: agro actie programma. 

 D66 starterbeleid. 

 PvdA Agro actie programma. In het kader van Europese programma’s stelt zij voor gezamenlijk project 

met  commissie bestuur te doen. 

 De voorzitter noteert de Agro actie programma en arbeidsmarktbeleid als mogelijke onderwerpen om 

een  beleidseffectmeting te doen. Zij vraagt aan fracties om met elkaar in gesprek te gaan en uiterlijk 29 

juni  a.s. tekst en uitleg over het onderwerp bij de Griffie in te dienen. 

 

 3. Informatie vliegvelden, hoe nu verder 

 VVD gaat niet in op het nu gepresenteerde voorstel. Zij kiest voor bezoek aan alle drie regionale 

 luchthavens op één dag per vliegtuig zoals opgenomen in notacommissie CWE05.060. 

 SGP is van mening dat de Staten weinig invloed kunnen uitoefenen op de mogelijke functies die de 

 luchthaven in de toekomst zou kunnen krijgen en zij maakt daarom de keuze voor geen werkbezoek. 
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 ChristenUnie verwerpt het nu gepresenteerde voorstel en kiest keuze 3 uit de notacommissie 

CWE05.060:  “vertegenwoordigers van de drie vliegvelden naar Lelystad te laten komen om een 

presentatie te  verzorgen”.  

 D66 gaat eveneens niet in op het nu gepresenteerde voorstel en kiest voor een combinatie van keuze 2 

en 3  uit notacommissie CWE05.060. 

 PvdA gaat akkoord met het voorstel. Zij wil het bezoek afleggen nadat het vliegveld haar businessplan 

 gepresenteerd heeft. 

 SP kiest evenals de ChristenUnie fractie voor keuze 3 uit de notacie. CWE05.060. 

 GroenLinks is van mening dat een presentatie de beste optie is. Maar voor het geval er gekozen wordt 

om  een bezoek af te leggen aan de vliegvelden stelt zij voor dit per trein te doen en het tijdstip te kiezen 

nadat  het vliegveld het businessplan gepresenteerd heeft. 

 CDA kan zich vinden in het voorstel van het presidium. Zij wil het bezoek afleggen nadat het vliegveld 

haar  businessplan heeft gepresenteerd. 

 SGP merkt op eerst het businessplan gepresenteerd te willen zien alvorens een keuze voor een 

werkbezoek  te maken. 

 

8. Rondvraag 

 VVD informeert naar de voortgang bioethanol. Deze informatie is middels een memo uitgedeeld.  

 

9. Sluiting 

 De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 21.55 uur. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 2005, 

de griffier,                                                          de voorzitter, 
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Commissie Werk 

LIJST VAN TOEZEGGINGEN         

Commissie Werk 

 Stand per 16-06-2005 

Nr. Datum cie. Onderwerp/toezegging - actie Door Afdoen per 

     

1. 22-01-2004 Actieplan starters 2004-2007 

- De koppeling tussen starters en 

bedrijfsopvolging onderzoeken 

- Halfjaarlijks de voortgang terugkoppelen 

(financieel) op o.a. categorieën 

imago/promotie, onderwijs en begeleiding 

GS Mei 2005 eerste 

terugkoppeling 

2. 13-01-2005 

 

 

16-06-2005 

Startnotitie Schiphol/Almere 

Schriftelijke informatie hierover wordt toegezegd 

(inspraak en informatiebijeenkomsten) 

Vastgestelde richtlijnen 

GS  

 

 

Juli 2005 

3. 17-03-2005 Notitie betreffende kenniscentra ter ondersteuning van 

de clusterstrategie. 

 

GS/Commissi

e 

September 

2005. 

4 21-04-2005 Nota REOF GS September 2005 

5 21-04-2005 Nota internationalisering GS September 2005 

6 21-04-2005 Notitie inzake niet dagelijks wegenonderhoud GS September 2005 

7 19-05-2005 Opname PVVP in omgevingsplan 

(Komt aan de orde bij hoofdlijnen-notitie omgevingsplan) 

GS  

8 19-05-2005 Statenvoorstel beschikbaarstelling € 25.000 t.b.v. 

participatie onderzoek economische effecten 

Schipholscenario’s   

GS Nader te 

bepalen 

9 16-06-2005 Fracties bespreken voorstellen mbt 

beleidseffectmeting met elkaar bespreken en geven 

dat door aan de griffie 

Cie. Werk 29 juni 2005 
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